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有關終止「大新 JETCO Pay」服務 

由 2020 年 08 月 30 日（「生效日」）起，本行將終止「大新 JETCO Pay」服務。請注意，所有待處

理的交易將於生效日後被取消並退回至有關付款人戶口。 

 

您可透過大新網上理財 / 流動理財繼續使用本行的小額轉賬及「轉數快」服務，詳情可瀏覽

www.dahsing.com/fps 

 

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線(852) 2828 5000（星期一至五上午 9:00 至下午 5:45）。 

 

大新銀行有限公司  謹啟 

二零二零年七月 

 

 

Termination of "Dah Sing JETCO Pay" Service 

With effect from 30th Aug, 2020 (the "Effective Date"), the "Dah Sing JETCO Pay" service will be terminated. 

Please note that all pending transactions will be cancelled and refunded to sender's account after the 

Effective Date. 

You can continue to use the Small Value Transfer and FPS Service via Dah Sing e-Banking / Mobile Banking. 

For details, please visit www.dahsing.com/fps/en 

Should you have any queries, please call our Customer Service Hotline on (852) 2828 5000 (Mon-Fri 9:00a.m. 

- 5:45p.m.). 

 

Regards, 

Dah Sing Bank, Limited 

July 2020 


